

Bestyrelsesmøde den 15.1.2024 i klubhuset 18.30  
Dagsorden

1. Konstituering af ny bestyrelse	Bestyrelsen konstitueres som følger: Formand: FJ Næstformand: LN Kasserer: GK Menige medlemmer: MB JT HG Suppleanter: CPH CJ
2. Budget 2024	GK gennemgår budgettet. Det forventes at der kommer flere indtægter på hvalpeholdene, da det nye tiltag med træner aspiranterne kommer op og køre i året 2024. På den måde kan vi tilbyde flere hold til nye hvalpeejere. Budgettet er tilrettet og godkendt.
3. Info fra kassereren	Der skal til at være affaldssortering på adressen. GK er blevet kontaktet af kommunen. FJ snakker med vores nabo om deres sortering og om vi kan deles om noget. Emnet tages op på næste møde når FJ har mere information.  1 og 2. godkender på bankoverførsler. Emnet blev taget op på generalforsamlingen. FJ har undersøgt med Jyske Bank hvad der er af muligheder. De har foreslået, at DCH kan oprette en indlånskonto med en rente på og med "låns" på. Der kunne overføres et større beløb til denne og så skal banken have besked med 35 dages varsel hvis der skal bruges penge. FJ undersøger nærmere om der evt. i Jyske Bank, kan deles op med flere godkendere til større overførsler, så der fordeles efter beløbets størrelse. Så at GK og FJ ikke kan godkende større beløb sammen, som der blev udtrykt bekymring for på generalforsamlingen.
4. Info fra TU (Datoer for møder 2024 ??)	DKK har spurgt om Rally og DKK lokalkonkurrencen kan ligge samme dag. Så er der fx bedre chance for at der kan skaffes hjælpere. HG snakker med AG om emnet og det tages op igen til næste møde.

	<p>FJ og HG vil indkalde relevante personer til et møde vedr. hjælpere mm til konkurrencer.</p> <p>JT vil gerne have indkaldt hvalpetrænerne til fælles møde. GK indkalder til møde.</p>
5. Forslag fra bestyrelsen/udvalgene/medlemmer/trænere	<p>GK har et forslag på, at nye trænere/bestyrelse kun skal have været trænere/i bestyrelsen i 0,5 år før de får kontingent fritagelse og ikke i 1 år som det er nu. Arbejdet bliver lettet for kassereren på denne måde. Forslaget blev stemt for af en enig bestyrelse.</p> <p>GK spørger om det er muligt at lave forskudt valg på kasserer og formand og ikke som det er nu hvor de er på valg samtidig. GK undersøger.</p> <p>MB har lister over de forskellige kontaktpersoner i de forskellige udvalg. De rettes til med nye navne.</p> <p>FJ vil gerne have flere sponsorater til klubben. Der er snak om at få en sponsortavle inde eller uden. FJ undersøger.</p> <p>FJ – gule veste med tryk er ved at bliver undersøgt nærmere.</p>
6. Næste møde	13/2 kl. 18.30 i klubhuset
7. Evt.	Intet af bemærke